
厂家供应棉线滤芯生产设备,棉线滤芯机器

产品名称 厂家供应棉线滤芯生产设备,棉线滤芯机器

公司名称 无锡市宏腾塑胶厂

价格 1000.00/台

规格参数 品牌:HT
型号:绕线

公司地址 江苏省无锡市新区鸿山工业园鸿祥路34号

联系电话  18018384693

产品详情

 a string wound filter machine equipment can produce two fixed size of cartridge at the same time

 

一台线绕过滤机设备，可以同时生产两个尺寸的滤芯

 

供应高产量，高品质，10英寸，20英寸，30英寸，40英寸等线绕滤芯机器，绕线滤芯机器，pp棉绕线机

，pp棉线绕滤芯机。

 

machineapplication

机器应用

   ht single spindle filter core winder is mainly used in the fields of water purification, beverages, foodstuff,

chemical, greases, pharmaceutical, electron, environmental protection etc. it’s a dedicated machine for the winding

of different yarns, threads on filter cores, characterized by high speed, good yarn/ thread shape, automatic stop at

yarn/thread’s fullness, prompt yarn/thread replacing and low energy consumption etc.



10寸单头产量：60-80支/h

20寸单头产量：40-60支/h

30寸单头产量：35-45支/h

40寸单头产量：25-35支/h

电压：三相单380V，50hz，单相电220V，50hz

售后：质保一年，长期的售后服务。
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